

**Multiple-entry visa for Chinese citizens
Residing in QC, NB, NS, PEI or NL in Canada**

ELIGIBILITY: Applicants with a substantially high income *or* sufficient level of financial capability and their families.

VISA VALIDITY: 5-year (90-days per stay) or 3-year (30-days per stay)

READ BEFORE APPLYING!

- **EVERY applicant must be present to apply, INCLUDING children.**
- **One copy of each document per visa applicant must be provided.**
For example, even if the whole family booked the same flight/hotel, you must print it once per person.
- **Separate each person’s documents.**
- **Do NOT staple or clip the documents.**
- All documents must be written in English or French, or have a translation.
- Additional documents may be requested as necessary.

Application documents

✓	CHECKLIST
<input type="checkbox"/>	<p>1 Visa application form (Example)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Do not leave any field blank. If a field does not apply, write “N/A”. - Signature must match passport signature. - Children 6 years old and above must sign form on their own.
<input type="checkbox"/>	<p>2 One photo (35 mm × 45 mm; Canadian passport size is also acceptable)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Do NOT stick the photo on the form. - Must have been taken within the last 6 months, with the date stamped at the back.
<input type="checkbox"/>	<p>3 A passport and a photocopy of this passport (page with the personal information and signature)</p>

(Continues on next page)

<input type="checkbox"/>	4	<p>Proof of your status in Canada and a photocopy (both sides) Valid PR card, Work permit or Study permit</p>
<input type="checkbox"/>	5	<p>Letter explaining the reason why a multiple-entry visa is needed (dated and signed; same signature as the passport)</p>
<input type="checkbox"/>	6	<p>Proof of funds: At least ONE of the following:</p> <ul style="list-style-type: none"> A) Municipal tax certificate for real estate (photocopy) B) Tax assessment issued by the CRA showing total income or T4 C) Canadian bank statements for the last 6 months <p> <i>TIP:</i> You may need to submit more than one if income/funds are not high enough. We recommend bringing more than one from the start.</p>
<input type="checkbox"/>	7	<p>Confirmation of your airline tickets' reservations or flight itinerary Round-trip: from Canada to Japan and Japan to Canada/China</p>
<input type="checkbox"/>	8	<p>Confirmation of your hotel's reservation (or printout of hotel plan) Print out from the booking website.</p>
<input type="checkbox"/>	9	<p>Schedule of stay (Example)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Must include one line per day spent in Japan, including arrival and departure date. - Must indicate the <u>name, address and phone number</u> of the accommodation.
<p>FOR FAMILY MEMBERS applying together : All of the above PLUS</p>		
<input type="checkbox"/>	10	<p>Document(s) to prove kinship (marriage certificate, birth certificate, etc.) and a photocopy</p> <ul style="list-style-type: none"> - If issued in another language, submit version in its original language <u>AND</u> the English translation.

Visa à entrées multiples pour citoyens chinois
Résident au QC, NB, N-É, Î-P-É ou T-N-L au Canada

ÉLIGIBILITÉ : Demandeurs possédant un revenu substantiellement élevé ou au niveau de capacité financière adéquat et leurs familles.

VALIDITÉ DU VISA : 5 ans (séjours de 90 jours) ou 3 ans (séjours de 30 jours)

LIRE AVANT DE DÉPOSER LA DEMANDE!

- **TOUS les demandeurs doivent être présents, INCLUANT les enfants.**
- **Vous devez fournir une copie de chaque document par demandeur de visa.**
 Par exemple, même si toute la famille a le même vol/hôtel, vous devez imprimer une copie par personne.
- **Séparer les documents de chaque personne.**
- **NE PAS utiliser d'agrafes ou de trombones.**
- Tous les documents doivent être en anglais ou en français, ou accompagnés d'une traduction.
- Des documents additionnels peuvent être demandés si nécessaire.

Documents requis

✓	LISTE À COCHER	
<input type="checkbox"/>	1	Formulaire de demande de visa (Exemple) - Ne laissez aucun espace vierge; si un élément ne s'applique pas, écrivez "Not Applicable" ou "N/A". - La signature doit être la même que dans le passeport. - Les enfants de 6 ans et plus doivent signer par eux-mêmes.
<input type="checkbox"/>	2	Une photo (45mm x 35mm; le format du passeport canadien est également acceptable) - NE PAS COLLER la photo sur le formulaire. - Doit avoir été prise à l'intérieur des 6 derniers mois, avec la date estampée à l'arrière.
<input type="checkbox"/>	3	Un passeport et une photocopie de ce passeport (avec vos informations personnelles et votre photo)

<input type="checkbox"/>	4	Une preuve de votre statut au Canada et une photocopie recto-verso Carte de RP, Permis de travail ou Permis d'études valide.
<input type="checkbox"/>	5	Lettre expliquant la raison pour laquelle vous demandez un visa à entrées multiples (datée et signée; même signature que votre passeport)
<input type="checkbox"/>	6	<p>Preuve de capacité financière : Au moins UN des documents suivants :</p> <p>A) Certificat de taxes foncières municipales (photocopie) B) Avis de cotisation émis par l'ARC montrant le revenu annuel ou relevé T4 C) Relevés bancaires canadiens pour les 6 derniers mois</p> <p> ASTUCE : Nous pouvons en demander plus d'une si le revenu annuel/les fonds ne sont pas assez élevés. Il est recommandé d'en emmener plus d'une dès le départ.</p>
<input type="checkbox"/>	7	<p>Confirmation de votre réservation de billets d'avion ou votre itinéraire de vol</p> <p>Aller-retour : Du Canada au Japon et du Japon au Canada/en Chine</p>
<input type="checkbox"/>	8	Confirmation de votre réservation d'hôtel (ou imprimer les détails de votre plan d'hébergement à partir du site web de réservations)
<input type="checkbox"/>	9	<p><u>Programme de séjour</u> (Exemple)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Doit inclure une ligne par jour passée au Japon, incluant la date d'arrivée et de départ. - Doit afficher <u>le nom, l'adresse et le numéro de téléphone</u> de l'accommodation.
POUR LES MEMBRES DE LA FAMILLE : Documents ci-dessus PLUS		
<input type="checkbox"/>	10	<p>Document prouvant le lien familial (certificat de mariage, certificat de naissance, etc.) et sa photocopie</p> <ul style="list-style-type: none"> - Si émis dans une autre langue, soumettre la version dans la langue d'origine <u>ET</u> sa traduction anglaise.